
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2021. gada 13. jūlija 
LFF VALDES SĒDES Nr. 14/2021 protokola izraksts 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes Nr. 14/2021 protokols 
     

2021. gada 13. jūlijs, plkst. 12:00 viesnīcā “Pulmann”. 
  

Piedalās LFF valdes locekļi: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, E. Latkovskis, J. Engelis, A. 
Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka 
Protokolē: A. Uldriķis 
Sēdi vada: V. Ļašenko, LFF prezidents 
Uzaicinātā persona: E. Pukinsks, LFF ģenerālsekretārs 
 
Sēdes atklāšana 
V. Ļašenko atklāj sēdi, secinot, ka sēdē piedalās deviņi LFF valdes locekļi, kas veido kvorumu. 
[..] 
 
Lēmums Nr. 1/14/2021 
Valde nolēma apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par nacionālo sieviešu futbola izlasi (60 min.)  D. Matīss, 
D. Kazakevičs, 
A. Starkovs 

2. Par klubu “Noah Jūrmala” (30 min.) K. Rubīns, M. Ozols 

3.  Par “Daugavas” stadiona jumta būvniecības konkursa rezultātiem 
(30 min) 

S. Glaskovs 

4. Par Latvijas čempionāta 3. līgas dalības maksām (30 min.) A. Saļņikovs, 
A. Rozītis, E. Pukinsks 

5. Par MTC “Staicele” (30 min.) J. Čaplinskis 

6.  Dažādi (60 min.) 
6.1 Par apdrošināšanu; 
6.2 LFF nolikumu grozījumi (DR, DR pielikums Nr.1, juridisko 
institūciju nolikums, komiteju nolikums); 
6.3 Par Klubu licencēšanas un akreditācijas sistēmu; 
6.4 Par LFF budžeta izpildi; 
6.5 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 
 

V. Ļašenko, 
E. Pukinsks, 
A. Leimanis 
 

 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. Par nacionālo sieviešu futbola izlasi (60 min.) D. Matīss, 
D. Kazakevičs, 
A. Starkovs 

 
[..] 
 



Lēmums Nr. 2/14/2021 
Valde nolēma atbrīvot no Latvijas sieviešu nacionālās izlases galvenā trenera amata D. Matīsu, uzdot LFF 
Treneru padomei, LFF administrācijai un LFF prezidentam izvērtēt un iesniegt LFF valdei kandidātu 
argumentētu sarakstu uz šo amatu līdz šā gada 30. jūlijam un uzdot LFF administrācijai, konsultējoties ar 
LFF Sieviešu futbola komiteju, iesniegt atjaunoto Latvijas sieviešu futbola attīstības koncepciju līdz 
nākamajai LFF valdes sēdei. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, N. Mackevičs, E. Latkovskis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, O. Pulks, 
J. Engelis – atturas. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Par klubu “Noah Jūrmala” (30 min.) K. Rubīns, M. Ozols 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 3/14/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai LFF administrācijas sniegto informāciju par “Noah Jūrmala” veiktajiem 
pārkāpumiem, neizpildītajām saistībām un potenciālajiem riskiem attiecībā uz LFF statūtu, Klubu 
licencēšanas noteikumu un Jaunatnes futbola klubu akreditācijas nolikumu prasību neizpildi, kā arī 
uzaicināt “Noah Jūrmala” valdes locekļus-patiesā labuma guvējus uz nākamo LFF valdes sēdi informācijas 
sniegšanai par situāciju klubā un plānoto kluba darbību. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, N. 
Mackevičs – atturas. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Par “Daugavas” stadiona jumta būvniecības konkursa rezultātiem 
(30 min.) 

S. Glaskovs 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 4/14/2021 
Valde nolēma balstoties uz "Daugavas" stadiona jumta būvniecības konkursa rezultātiem un LFF 
administrācijas izvērtējumu, lūgt LFF Infrastruktūras komitejai līdz šā gada 30. jūlijam sniegt vērtējumu 
par trim kandidātiem – “Aimasa”, “Monum” un “Juminiks” – kā par potenciālajiem šī projekta 
realizētājiem. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.4 

4. Par Latvijas čempionāta 3. līgas dalības maksām (30 min.) A. Saļņikovs, 
A. Rozītis, E. Pukinsks 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 5/14/2021 
Valde nolēma piešķirt finansējumu Latvijas čempionāta 3. līgas dalībniekiem – LFF biedriem 50 procentu 
apmērā no 2021. gada sezonas dalības maksas ar nosacījumiem, ka 1) komandas pieteikumā ir vismaz 
75 procenti spēlētāju vecumā līdz 23 gadiem, 2) par attiecīgo LFF biedru nav pieņemti LFF attiecīgo 



institūciju lēmumi saistībā ar Godīgas spēles pārkāpumiem, 3) LFF biedram nav aktuālu parādsaistību 
pret LFF un citiem LFF biedriem uz 2021. gada čempionāta noslēguma dienu. Izpildoties visām augstāk 
minētajām prasībām, finansējums izmaksājams pēc sezonas noslēguma un izmantojams sekojošiem 
mērķiem: 1) treneru izglītības maksas segšanai LFF un/vai UEFA licences iegūšanai; 2) inventāra un/vai 
ekipējuma iegādei Komanda.lv veikalā, 3) Godīgas spēles kampaņu organizēšanai. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.5 

5. Par MTC “Staicele” (30 min.) J. Čaplinskis 

 
[..] 
 
Lēmums Nr. 6/14/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai aktuālo informāciju par MTC “Staicele”. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.6 

6. Dažādi (60 min.) 
6.1 Par apdrošināšanu; 
6.2 LFF nolikumu grozījumi (DR, DR pielikums Nr.1, juridisko 
institūciju nolikums, komiteju nolikums); 
6.3 Par Klubu licencēšanas un akreditācijas sistēmu; 
6.4 Par LFF budžeta izpildi; 
6.5 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 
 

V. Ļašenko, 
E. Pukinsks, 
A. Leimanis 
 

 
6.1. Par apdrošināšanu. 
 
[..] 
 
Lēmums Nr. 7/14/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai informāciju par apdrošināšanas sistēmu. 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
6.2. LFF nolikumu grozījumi (DR, DR pielikums Nr.1, juridisko institūciju nolikums, komiteju nolikums). 
 
[..] 
 
Lēmums Nr. 8/14/2021 
Valde nolēma apstiprināt grozījumus LFF Disciplinārajā reglamentā, LFF Disciplinārā reglamenta 
pielikumā Nr. 1 un LFF juridisko institūciju nolikumā, ko šā gada 6. jūlijā LFF valde apstiprināja ar 
elektronisku balsojumu (pielikumā). 
Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 
 
[..] 
 



Lēmums Nr. 9/14/2021 
Valde nolēma apstiprināt LFF valdes iekšējās kārtības noteikumu pielikumu Nr.1 ”Pastāvīgo un pagaidu 
komiteju nolikums” (pielikumā). 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 
 
6.3. Par Klubu licencēšanas un akreditācijas sistēmu. 
 
[..] 
 
Lēmums Nr. 10/14/2021 
Valde nolēma pieņemt zināšanai informāciju par LFF darba grupas licencēšanas un akreditācijas sistēmas 
izvērtēšanai sniegto ziņojumu un uzticēt šajai darba grupai sniegt priekšlikumus par uzlabojumiem 
sekojošos segmentos: sacensību sistēma un formāti, spēlētāju statusa un pāreju jautājumi, jauno 
spēlētāju attīstības atbalsta mehānismi. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 
 
6.4. Par LFF budžeta izpildi. 
 
[..] 
Lēmums Nr. 11/14/2021 
Valde nolēma uzdot LFF administrācijai sagatavot līdz 30. jūlijam LFF 2021. gada budžeta pirmā pusgada 
izpildi un analīzi salīdzinājumā ar LFF valdes apstiprināto budžetu un novirzīt to izskatīšanai LFF Finanšu 
komitejā, kā arī lūgt LFF Finanšu komitejai saskaņot LFF administrācijas sagatavoto budžeta sastādīšanas 
un atskaišu grafiku. Uzdot LFF administrācijai organizēt neatkarīgu padziļinātu LFF Finanšu nodaļas 
funkciju auditu, ar mērķi padarīt efektīvāku LFF finanšu pārvaldību, konsolidējot to ar LFF meitas 
uzņēmumu un reģionālo centru finanšu pārvaldības uzraudzību. 
V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, J. Engelis, A. Rozītis, A. Kučinska, V. Mihaļčuka – par, E. 
Latkovskis – nepiedalās. 
 
6.5. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta 
 
Lēmums Nr. 12/14/2021 
Valde nolēma nākamās LFF valdes sēdes noturēt 2021. gada 16. jūlijā pulksten 10:00 un 2021. gada 9. 
augustā pulksten 12:00. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 17:45. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 


